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a. Vergaderingen 2022-2023 

In het afgelopen schooljaar heeft de MR 8x gepland vergaderd. We vergaderen bij 

voorkeur fysiek, maar bij bijzondere omstandigheden geheel of gedeeltelijk online. 

Daarnaast is er regelmatig ad hoc tussentijds overleg geweest. 

 

2 weken voor de vergadering vindt een voorbespreking plaats tussen de directeur en de 

voorzitter van de MR. Daarna wordt de definitieve agenda opgesteld. De vergaderingen 

worden genotuleerd. 

Vergaderingen vinden plaats op wisselende weekdagen in de avond. De MR vergadert 

eerst zelf, waarna de directeur aansluit.  

Er is geen gebruik gemaakt van het spreekrecht. Wel zijn er mondeling en via de mail 

verschillende vragen van ouders gekomen, die besproken en beantwoord werden.  

 

Over de belangrijkste onderwerpen van het schooljaar 2022-2023 volgt hieronder 

puntsgewijs een korte samenvatting.  

 

b. Samenstelling, taakverdeling en verkiezingen:  

De MR bestaat uit 3 ouder- en 3 personeelsleden. Ieder lid wordt voor drie jaar gekozen 

door de eigen achterban.  

 

De oudergeleding (OMR) bestond in 2022/2023 uit Els Husson, Barbara Rooimans en 

Robert Oortwijn. De personeelsleden (PMR) waren Janneke Admiraal, Danielle Kemperink 

en Tanya Kruijver. In bijlage 1 staat het rooster van aftreden, evenals de taakverdeling.  

 

Aan het einde van het schooljaar heeft Robert afscheid genomen van de MR. De laatste 

vergadering hebben we gecombineerd met een etentje, waarbij we Robert bedankt 

hebben voor zijn inzet.  

Er hebben zich 2 nieuwe ouders gemeld: Mels Kroon en Thijs Burger. Mels treedt in het 

volgende schooljaar direct aan als vervanger van Robert en Thijs zal eerst een aantal 

maanden meedraaien, waarna hij Barbara’s plaats zal overnemen.  

 

c. GMR (Gemeenschappelijke Medezeggenschap Raad): 

Sinds 2018 bestaat er een nieuwe structuur voor de GMR. Binnen deelregio’s/clusters  

krijgen de scholen één gezamenlijke vertegenwoordiger, waardoor de GMR uit minder 

mensen bestaat. Doel is om slagvaardiger te kunnen vergaderen.  

 

De jaarplanning van de GMR wordt op de site van de ISOB gepubliceerd, zodat ieder kan 

zien welke bespreekpunten in een periode aan de orde komen. Vanuit het cluster 

Castricum-Uitgeest-Akersloot, worden wij vertegenwoordigd in de GMR door een 

leerkracht en een ouder van andere scholen.  

De informatiestroom is bijzonder mager. Hierover hebben we contact opgenomen met de 

GMR. Dit heeft niet geleid tot verbetering. De GMR geeft aan dat de meeste informatie 

gedeeld wordt door de directeur.  

We houden de GMR in de gaten en bestoken deze zonodig met vragen.  

 

d. Begroting 2023: 
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De begroting is besproken. Extra uitgaven konden worden begroot vanwege de 

toegekende NPO gelden. Deze zijn bedoeld om achterstanden als gevolg van Covid-19 

tegen te gaan. Ze zijn bijvoorbeeld ingezet voor extra rekenlessen voor leerlingen die dat 

nodig hadden.  

Door verandering van de financieringssystematiek is het plotseling ongunstig om een 

groeiende school te zijn. Waar we in eerdere jaren altijd een overschot hadden op de 

begroting, was dit nu plotseling een tekort. Enige aanpassing van de begroting was 

nodig. De uitgaven die nodig waren heeft de school gelukkig kunnen doen. We zijn er 

samen met de directeur scherp op geweest, dat het gat in de begroting niet met NPO 

gelden gedicht zou worden.  

 

e. Schoolvisie en onderwijsinhoud:  

Er wordt gewerkt aan een nieuw schoolplan. Dit betreft een grote aanpassing en loopt in 

het volgende schooljaar door. Eerste stap is het opstellen van een nieuwe missie en visie 

van onze school en het formuleren van de kernwaarden.  

Door de school is een ouderavond georganiseerd, waar de ouders konden meedenken 

over de kernwaarden. Ook de MR denkt mee, waarbij we steeds de nieuwe versie lezen, 

bediscussiëren en van commentaar voorzien.  

Jaarlijks bespreken we het ondersteuningsprofiel, het jaarplan en het jaarverslag. De 

opzet van deze documenten is veranderd, waardoor inzichtelijker is aan welke doelen 

gewerkt wordt en hoe de voortgang is. De PDCA cyclus komt hier duidelijk in terug. 

Inhoudelijke informatie over scholing van de leerkrachten, ingebruikname van nieuwe 

methoden en andere ontwikkelpunten zijn terug te vinden in het Jaarverslag van de JVS.  

Bij het bespreken van de trendanalyse (CITO-scores) en het ondersteuningsprofiel werd 

in de vergadering de intern begeleider betrokken.   

 

f. Continurooster 

Gedurende het jaar zijn de ervaringen met het continurooster een aantal keer besproken. 

De ervaringen zijn overwegend positief. Een aantal ouders hebben zorgen geuit. In onze 

vergaderingen waren de invulling van de lunchpauze en het buiten spelen onder leiding 

van de medewerkers van Forte belangrijke bespreekpunten. Met name het bewaken van 

voldoende tijd en rust voor het middageten is een doorlopend aandachtspunt.  

 

g. Inspectierapport 

Uiteraard is ook de onverwachte onvoldoende in het inspectierapport besproken. 

Gelukkig stonden er ook veel positieve punten in het verslag. Zo werd er gesproken over 

een sterk pedagogisch klimaat. De verbeterpunten moeten uiteraard serieus genomen 

worden. Voor een groot deel was de school hier al mee bezig, bv het beter vastleggen 

van gegevens in het leerlingvolgsysteem. Verder worden er zaken rond het toetsen en de 

schooladviezen aangepast, zonder de eigen visie van de school daarin te verloochenen. 

Ook aan het beter differentiëren van de lessen tussen kinderen met verschillende niveaus 

wordt gewerkt. De MR heeft er vertrouwen in dat herinspectie op korte termijn een 

positief resultaat zal opleveren.  

 

 

h. Diversen… 

Groepssamenstelling:  

De MR heeft adviesrecht aangaande de groepsindeling. Door de groei van het 

aantal leerlingen was dit weer een puzzel. Zowel groep 3 als groep 6 wordt 

gesplitst. Groep 4 en 5 zijn erg grote klassen, waarvoor extra personeel wordt 

ingezet. Hopelijk krijgt de school toestemming om lokalen bij te bouwen, zodat er 

meer flexibiliteit komt in de indeling van de groepen.  

Schooltijden:  

Voor een betere verdeling van de urennorm over de leerjaren, om de werktijd van 

de leerkrachten beter te verdelen en om eventueel studiedagen te kunnen 

clusteren, bleek het ongunstig dat groep 1 t/m 3 op vrijdagmiddag vrij hadden. 
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Dit wordt voor volgend schooljaar veranderd, de tijden worden voor elke klas 

gelijk. De MR heeft hiermee ingestemd 

 

Tot slot:  

Gelukkig kon dit schooljaar alles op een gewone manier doorgang vinden, zonder corona-

perikelen. De MR heeft met 2 nieuwe leerkrachten een frisse wind gekregen. Komend 

jaar treden 2 enthousiaste nieuwe ouderleden aan, waar we heel blij mee zijn. We zullen 

u via de Juliaandacht op de hoogte houden van belangrijke onderwerpen.  

september 2023 

 

 

 

 

 

 

 

Bijlage:   

Tabel 1: Samenstelling MR, schooljaar 2022-2023 

 Taak Termijn 

Personeelsgeleding 

Janneke Admiraal 

Danielle Kemperink 

Tanya de Kruijver 

 

lid, notulist 

vice-voorzitter 

lid 

  

1 

1 

3  

Oudergeleding 

Robert Oortwijn 

Barbara Roomans 

Els Husson 

 

penningmeester 

voorzitter 

secretaris 

 

2 

3 

4 

 


